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Zápis č. 6/2011 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Miesto konania: zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  29. 6. 2011 od 14:00 hod  
 
Prítomní: prof. Z. Gindl-Tatárová, Ing. R. Ťavoda, Mgr. M. Gajdošíková, ArtD., Mgr. art., Mgr. 

Ľ. Féglová, Mgr. T. Kamenec, Mgr. M. Luther, prof. J. Paštéková, PhD. a doc. PhDr. M. 
Šmatlák, riaditeľ   

 
Ospravedlnení: N. Slavíková, P. Kolevská a T. Kamenec zo začiatku rokovania 
 
Na úvod predsedníčka rady privítala všetkých členov rady, ospravedlnila z rokovania N. Slavíkovú, P. 
Kolevskú a T. Kamenca zo začiatku rokovania. Následne predsedníčka rady navrhla za overovateľku 
zápisu M. Gajdošíkovú.  

1. Hlasovanie: 

ZA: 6 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0. Rada AVF návrh schválila. T. Kamenec v čase hlasovania nebol prítomný. 

 
Po hlasovaní predsedníčka rady dala hlasovať o návrhu programu. 

2. Hlasovanie: 

ZA: 6 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0. Rada AVF návrh schválila. T. Kamenec v čase hlasovania nebol prítomný. 
 
 
 

Program: 

1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 
úloh a uznesení 

1.1. Informácia riaditeľa o priebehu notifikácie schémy štátnej pomoci poskytovanej 
prostredníctvom Audiovizuálneho fondu 

1.2. Informácia podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde (ďalej 
len „zákon“) o rozhodnutiach riaditeľa podľa § 13 ods. 2 písm. a) zákona o žiadostiach 
predložených na základe výzvy č. 1 a 3/2011 

 

2. Návrh na určenie rozsahu údajov k jednotlivým žiadostiam za účelom zverejnenia 
prostredníctvom registračného systému Audiovizuálneho fondu 

(pokračovanie v prerušenom rokovaní) 

  

3. Rôzne 
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1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI 
ZASADNUTIAMI A KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

 
1.1 Informácia riaditeľa o priebehu notifikácie štátnej pomoci poskytovanej prostredníctvom 

Audiovizuálneho fondu 
 

Dňa 6.6. fond odoslal ministerstvu financií doplňujúce informácie k notifikácii schémy a odpovede na 
otázky Európskej komisie (ďalej len „EK“) - členovia rady dostali materiál elektronickou poštou. MF SR 
postúpilo odpovede EK. Následne na základe požiadavky EK zo 17.6. fond dňa 23. 6. poslal anglický 
preklad odpovedí. 

Dňa 16.6. spoločnosť Artileria, s.r.o. predložila fondu  písomnú žiadosť o individuálnu notifikáciu 
poskytnutia pomoci na projekt Zázrak. Fond 17.6. požiadal EK o odpoveď na otázku, či je možné 
paralelne s notifikáciou schémy predložiť individuálnu notifikáciu na jeden projekt. V odpovedi 
Komisia uviedla, že nepovažuje za efektívne ani vhodné, aby členský štát podával dve notifikácie, 
ktoré sa týkajú toho istého programu. Fond následne o odpovedi EK informoval aj žiadateľa. 

Na základe predložených materiálov a následnej komunikácie, ako aj vzhľadom na proces prípravy 
a verejnej diskusie k novému zneniu Oznámenia o kinematografii (ďalej len „oznámenie“) EK 
odporúča, aby fond zvážil možnosť vyňať program 4 (digitalizácia kín) z notifikovanej schémy a 
poskytovať pomoc v tomto programe len podľa pravidla de minimis, a to až do doby prijatia nového 
oznámenia. 

UZNESENIE č.   39/2011 z  29. 6. 2011 

Rada AVF berie na vedomie informáciu riaditeľa o priebehu notifikácie schémy štátnej pomoci v 
audiovízii vrátane otázok a odporúčaní Európskej komisie v tejto veci. Rada AVF v tejto súvislosti 
poveruje riaditeľa, aby oficiálne oznámil  Európskej komisii, že až do vydania nového oznámenia 
o kinematografii bude  AVF v programe 4 poskytovať pomoc len na základe pravidla de minimis. 

3. Hlasovanie: 

ZA: 6 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0. Rada AVF návrh schválila. T. Kamenec v čase hlasovania nebol prítomný. 
 

 

1.2 Informácia podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde (ďalej 
len „zákon“) o rozhodnutiach riaditeľa podľa § 13 ods. 2 písm. a) zákona o žiadostiach 
predložených na základe výzvy č. 1 a 3/2011 

 
V súlade s § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde (ďalej len „zákon“) 
riaditeľ  predložil rade písomnú informáciu o pridelení finančných prostriedkov fondom pred 
uzavretím zmluvy so žiadateľom k žiadostiam predloženým: 

 vo výzve č. 1/2011 v programe 1; 

 vo výzve č. 1/2011 v podprograme 2.2.3; 

 vo výzve č. 3/2011.  

UZNESENIE č.  40/2011 z  29. 6. 2011 

Rada AVF berie na vedomie informáciu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. 
o Audiovizuálnom fonde (ďalej len „zákon“) o rozhodnutiach riaditeľa podľa § 13 ods. 2 písm. a) 
zákona o  žiadostiach predložených na základe výzvy AVF č. 1/2011 zo dňa 31.5.2011 a 29.6.2011 a 
3/2011 z 31.5.2011. 
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4. Hlasovanie: 

ZA: 6 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0. Rada AVF návrh schválila. T. Kamenec v čase hlasovania nebol prítomný. 
 
 

1.3 Informácia z rokovania DK AVF o výsledku prerokovania sťažnosti spoločnosti ARINA, s.r.o. 

Na základe poverenia dozornou komisiou riaditeľ predniesol informáciu o výsledku prerokovania 
sťažnosti spoločnosti ARINA, s.r.o. zo dňa 19.4.2011.  

Dozorná komisia vyhodnotila všetky podklady k sťažnosti, osobitne sťažnosť a jej prílohy, vyjadrenia 
sťažovateľa, predsedníčky rady fondu ako aj členov príslušnej odbornej komisie a korešpondenciu 
s Úradom vlády Slovenskej republiky, sekciou kontroly a boja proti korupcii vo veci súčinnosti pri 
vybavovaní sťažnosti, a dospela k záveru, že informovanie fondu o aktuálnych otázkach súvisiacich so 
žiadosťami predloženými fondu Eurimages nemožno považovať za ovplyvňovanie procesu 
hodnotenia a posudzovania žiadosti, ktoré by bolo v rozpore so zákonom alebo s vnútornými 
predpismi fondu. 

Podľa vyjadrení členov príslušnej odbornej komisie predloženie predmetnej informácie 
predsedníčkou rady nemalo žiaden relevantný vplyv na posúdenie a hodnotenie konkrétnej žiadosti, 
nakoľko stanovisko príslušnej odbornej komisie k tejto žiadosti bolo založené na iných dôvodoch. 

Dozorná komisia po posúdení sťažnosti skonštatovala, že predmetné podanie nie je sťažnosťou, ktorá 
má byť vybavená podľa zákona č. 9/2010 Z. z. o sťažnostiach. Preto dozorná komisia toto podanie 
preverovala ako podnet na preskúmanie, či v danom prípade došlo k porušeniu zákona č. 516/2008 Z. 
z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 532/2010 Z. z., 
iných všeobecne záväzných právnych predpisov alebo vnútorných predpisov fondu.  

Na základe uvedených skutočností a preskúmaných podkladov dozorná komisia skonštatovala, že 
konanie predsedníčky rady fondu, na ktoré poukazuje sťažovateľka, nemožno považovať za konanie 
v rozpore so zákonom č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení zákona č. 532/2010 Z. z., ako ani s vnútornými predpismi fondu. 

Odporúčanie 
Dozorná komisia zároveň odporúča kancelárii fondu, aby v prípade získania a preverenia 
relevantných informácií týkajúcich sa žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov z fondu 
Eurimages operatívne informovala o týchto skutočnostiach dotknutých žiadateľov a poskytla im 
možnosť na vyjadrenie v danej veci. 
 

UZNESENIE DK č.  14/2011  zo dňa 28.6.2011 

I. Dozorná komisia po prešetrení sťažnosti spoločnosti ARINA s.r.o. zo dňa 19.4.2011, doručenej 
fondu dňa 19.4.2011 (podacie. č. fondu 211/2011) konštatuje, že toto podanie nie je 
sťažnosťou v zmysle zákona č. 9/2010 Z. z. o sťažnostiach, ale podnetom na prešetrenie 
činnosti člena rady fondu. 

II. Dozorná komisia po prešetrení predmetného podnetu konštatuje, že konaním predsedníčky 
rady fondu, ktoré bolo predmetom podnetu nedošlo k porušeniu všeobecne záväzných 
právnych predpisov ani vnútorných predpisov fondu. 

III. Dozorná komisia poveruje riaditeľa fondu informovať sťažovateľa a radu fondu o vybavení 
veci dozornou komisiou. 

T:  najbližšie rokovanie rady Z:  riaditeľ fondu 
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1.4 Výber z doručenej korešpondencie: 

 korešpondencia v súvislosti s vybavením žiadosti o poskytnutie informácií podľa zákona č. 
211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám žiadateľa Irina Gradovová;  

 žiadosť spoločnosti Artileria, s.r.o. o individuálnu notifikáciu; 

 stanoviská členov odbornej komisie pre program 2 k doručeným sťažonostiam a podnetom; 

 korešpondencia so SFÚ – urgencia AVF odpovede na list zo 14.3.2011, ktorým AVF poskytol 
informácie v zmysle § 2 písm. i) zákona č. 516/2008 Z. z. o podporených projektoch 
a udelených koprodukčných štatútoch, zo strany SFÚ subjekty v štatistickom zisťovaní 
a subjekty ktoré si splnili depozitné povinnosti a zároveň návrh nových okruhov spolupráce 
(oblasť dokumentácie a prepojenia databáz) 

 žiadosť AVF Ministerstvu kultúry SR – o výklad zákona 343/2007 Z. z. o Audiovízii pojmu 
„distributér“. 

 
 
1.5 Kontrola plnenia úloh a uznesení z 5. rokovania 

Členom rady bol na rokovaní predložený aj písomný materiál – výpis a vyhodnotenie uznesení 
rady, ktorých sa týka kontrola plnenia úloh a  uznesení. 
 
KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ ZO 4. ROKOVANIA: 
číslo uznesenia: termín: zodpovedný: vyhodnotenie: 
32/2011 z  30. 5. 2011 6. rokovanie riaditeľ splnené 
33/2011 z  30. 5. 2011 6. rokovanie riaditeľ, OK 1.1 splnené 
34/2011 z  30. 5. 2011 6. rokovanie Riaditeľ, OK 1.2 splnené 
35/2011 z  30. 5. 2011 5. rokovanie riaditeľ plní sa priebežne 
36/2011 z  30. 5. 2011   nevyhodnocuje sa 
37/2011 z  30. 5. 2011   nevyhodnocuje sa 
38/2011 z  30. 5. 2011   nevyhodnocuje sa 
 

UZNESENIE č.   41/2011 z  29. 6. 2011 

Rada AVF berie na vedomie informáciu riaditeľa o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 31. 
5. 2011 do 29. 6. 2011 a kontrolu plnenia úloh a uznesení.  
 

5. Hlasovanie: 

ZA: 6 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 
0. Rada AVF návrh schválila. T. Kamenec v čase hlasovania nebol prítomný. 
 

 

2. NÁVRH NA URČENIE ROZSAHU ÚDAJOV K JEDNOTLIVÝM ŽIADOSTIAM ZA 
ÚČELOM ZVEREJNENIA PROSTREDNÍCTVOM REGISTRAČNÉHO SYSTÉMU 
AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU (pokračovanie v prerušenom rokovaní) 

Predložený návrh bol vypracovaný z iniciatívy predsedníčky rady v nadväznosti na podnety a návrhy 
z verejnej diskusie a je v súlade s prioritami fondu na rok 2011. Zámerom a cieľom návrhu je najmä 
zvýšenie transparentnosti a rozsahu informácií, ktoré fond poskytuje verejnosti o výsledkoch svojej 
činnosti k jednotlivým podporeným aj nepodporeným projektom. 
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V zmysle predloženého návrhu by sa súčasný rozsah informácií, ktoré sú zverejňované 
prostredníctvom registračného systému v štatistikách pre verejnosť, mal do budúcnosti doplniť 
o nasledovný rozsah údajov: 

A. POPIS PROJEKTU - súčasť tlačiva žiadosti; v súčasnosti sa zverejňuje iba názvov projektu; 

B. RÁMCOVÝ ROZPOČET PROJEKTU -  súčasť tlačiva žiadosti, v súčasnosti sa zverejňuje ako 
príloha k zmluve pri podporených žiadostiach, navrhuje sa zverejňovať aj pri nepodporených 
žiadostiach; 

C. PREHĽAD HODNOTENIA PROJEKTU príslušnou odbornou komisiou, v súčasnosti sa prehľad 
hodnotenia sprístupňuje iba konkrétnemu žiadateľovi, ktorý žiadosť podal a v štatistikách pre 
verejnosť sa zverejňujú iba výsledky hodnotenia každej žiadosti; navrhuje sa rozšíriť údaje 
k hodnoteniu aj o bodové a slovné hodnotenie každej žiadosti jednotlivými členmi príslušnej 
odbornej komisie; 

D. VECNÉ VYHODNOTENIE PROJEKTU – súčasť vyúčtovania každej podporenej žiadosti, 
v súčasnosti sa nezverejňujú žiadne údaje o vyúčtovaní poskytnutej dotácie a vyhodnotení 
podporených projektov, navrhuje sa rozšíriť údaje v štatistikách pre verejnosť aj o základné 
vecné (obsahové) vyhodnotenie podporeného projektu (vyhodnotenie predkladá fondu 
každý podporený žiadateľ) 

 
Všetky informácie v štatistikách pre verejnosť sa zverejňujú po ukončení celého hodnotiaceho 
procesu, t.j. po prijatí rozhodnutia o podpore, resp. po oznámení o nepodporení žiadosti. Údaje 
súvisiace s vyúčtovaním a vecným vyhodnotením podporených projektov sa zverejnia po akceptovaní 
predloženého vyúčtovania kanceláriou fondu. Zverejňovanie vecného vyhodnotenia sa bude týkať len 
tých projektov, ktoré budú vyúčtované prostredníctvom registračného systému fondu – predpoklad 
od septembra 2011. 

V priebehu rokovania o tomto bode sa dostavil T. Kamenec. 

V diskusii k návrhu sa členovia rady dohodli na formálnej úprave prehľadu hodnotenia projektu 
členmi odbornej komisie s tým, že slovné hodnotenie bude buď spoločné, ktoré komisia vypracuje za 
účelom zverejnenia, alebo sa zverejnia slovné hodnotenia jednotlivých členov komisie ako jeden text. 
Kancelária v priebehu nasledujúcich mesiacov prerokuje a zabezpečí spolu s dodávateľom úpravu 
registračného systému podľa schváleného návrhu. 

 

UZNESENIE č.   42/2011 z  29. 6. 2011 

Rada AVF schvaľuje rozsah údajov k jednotlivým žiadostiam za účelom zverejnenia 
prostredníctvom registračného systému Audiovizuálneho fondu v zmysle pripomienok a návrhov 
z rokovania. 
  

6. Hlasovanie: 

ZA: 7 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  
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3. RÔZNE 

V úvode tohto bodu sa predsedníčka rady vrátila k verejnej prezentácii Výročnej správy 
Audiovizuálneho fondu a  odpočtu doterajšej činnosti fondu, v súvislosti s ktorou pripomenula, že 
fond pod vedením riaditeľa: 

 v roku 2009 za päť mesiacov vybudoval svoje administratívne, personálne, právne aj 
technologické zázemie tak, že bol v plnej miere pripravený prijímať a vyhodnocovať žiadosti 
a spravovať zverené finančné zdroje v roku 2010;  

 po prvom roku plného výkonu hlavnej činnosti fondu možno skonštatovať, že všetky 
čiastkové činnosti a hlavné procesy v podpornej činnosti fondu a v získavaní finančných 
zdrojov sú zabezpečené v potrebnej kvalite a rozsahu;  

 fond disponuje registračnými systémami, ktoré priebežne zdokonaľuje a rozširuje ich 
funkcionalitu;  

 rovnako sa rozširuje aj funkcionalita webového sídla fondu a štatistické výstupy a informácie, 
ktoré fond o svojej podpornej činnosti poskytuje verejnosti, pričom ich rozsah je výrazne 
väčší v porovnaní s mnohými fondmi v zahraničí aj s inými verejnoprávnymi inštitúciami na 
Slovensku; 

 fond je verejnoprávnou inštitúciou s kladným výsledkom hospodárenia, zodpovedne spravuje 
finančné prostriedky určené na podpornú činnosť a za rok 2010 vykázal úsporu nákladov na 
vlastnú prevádzku v sume cca 56 tis. eur; 

 fond poskytuje verejnosti korektné informácie o svojej činnosti aj hospodárení, priebežne 
skvalitňuje poskytovanie informácií pre verejnosť a rozširuje ich rozsah v záujme zvyšovania 
transparentnosti pri správe verejných zdrojov. 

Vzhľadom na vyššie uvedené dosiahnuté výsledky, ako aj na skutočnosť, že rada sa doteraz zaoberala 
iba priebežným vyhodnocovaním činnosti a výsledkov fondu, ale zatiaľ sa v tejto súvislosti 
nezaoberala hodnotením a prípadným návrhom na odmenu riaditeľa, predsedníčka požiadala členov 
rady, aby  zvážili možnosť udelenia a výšku odmeny pre riaditeľa. 

V rozprave k návrhu sa členovia rady dohodli na tom, že navrhnutá odmena je mimoriadnou 
odmenou za činnosť riaditeľa počas celého doterajšieho obdobia od jeho zvolenia do funkcie. 
Zároveň sa členovia rady dohodli aj na pravidelnom hodnotení činnosti riaditeľa každoročne na 
decembrovom zasadnutí rady.  

UZNESENIE č.   43/2011 z  29. 6. 2011 

Rada AVF v nadväznosti na hodnotenie dosiahnutých výsledkov fondu a činnosti riaditeľa za celé 
doterajšie obdobie od jeho vymenovania do funkcie schvaľuje riaditeľovi Audiovizuálneho odmenu 
vo výške jeden a pol násobku mesačného platu. 
 

7. Hlasovanie: 

ZA: 7 (Z. Gindl-Tatárová, Ľ. Féglová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, M. Gajdošíková, T. Kamenec); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  
 
V ďalšej časti sa rada oboznámila s informáciami o iniciatíve ministerstva kultúry súvisiacej 
s prípravou novely zákona o AVF. Rada v tejto súvislosti poveruje riaditeľa, aby požiadal 
ministerstvo kultúry o bližšie informácie o procese prípravy novely zákona o Audiovizuálnom 
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fonde. Vzhľadom na to, že AVF má najväčšie skúsenosti s aplikáciou tohto zákona, je pripravený 
poskytnúť súčinnosť pri príprave novely. Fond považuje za dôležitú odbornú diskusiu so 
zainteresovanou verejnosťou o návrhoch na úpravy zákona o fonde. 

V ďalšej časti sa rada fondu zaoberala viacerými medializovanými vyjadreniami vo vzťahu k stavu 
audiovizuálneho prostredia na Slovensku. Mnohé z nich považuje za nešťastné vzhľadom na 
paušalizáciu nedostatkov a na zneváženie hodnôt, ktoré doteraz vznikli v prostredí našej audiovízie. 
Rada je presvedčená, že tieto vyjadrenia sú dôsledkom nedostatku informácií a chýbajúcej 
komunikácie. Preto vyzýva všetkých zainteresovaných na pomenovanie konkrétnych problémov 
v audiovízii a na spoločné hľadanie ich riešenia. 

Na záver predsedníčka rady informovala členov o tom, že sa z vážnych zdravotných dôvodov rozhodla 
k 30. júnu 2011 odstúpiť z funkcie a zároveň sa vzdáva aj členstva v rade AVF.  Podpredseda rady 
v mene všetkých členov rady poďakoval p. Z. Gindl-Tatárovej za jej síce krátke, ale intenzívne 
a prínosné pôsobenie v rade AVF a súčasne s tým vyjadril presvedčenie, že jej spolupráca s AVF sa  
týmto nekončí a že naďalej bude aktívne spoluvytvárať podmienky pre lepšie fungovanie 
audiovizuálneho prostredia na Slovensku. 
  

Siedme rokovanie rady AVF sa uskutoční dňa 3. 8. 2011 o 14.00 v sídle fondu. 

Zapísal:  B. Bobocký 

Overovateľka:  M. Gajdošíková 
   
 
 
Bratislava 30. 5. 2011 

 prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD. 
 predsedníčka rady 

Audiovizuálneho fondu 
 


